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Product Origin = Russian.
产品原产地=俄罗斯

Copper Cathode= $6,350 gross/MT CIF.
阴极电解铜=6350美元/公吨到岸价

SELLER’S APPROVED NON-NEGOTIABLE CIF BASIS PROCEDURE
卖方认可的不可转让到岸价基础程序

1. Buyer issues ICPO clearly stating the agreed seller’s procedure attached with the data page of buyer’s international passport.company incorporation Certificate and KYC/CIS.
买方签发ICPO，明确说明约定的卖方程序，并附上买方的国际护照、公司注册证书和KYC/CIS的数据页。

2. Seller issues SPA to Buyer open for Amendment; Buyer reviews and signs mutually accepted SPA and returns to the Seller in WORD Format File within Seven (7) working days.
卖方向买方签发SPA，以供修改；买方审查并签署双方认可的SPA，并在七（7）个工作日内以WORD格式文件返回给卖方。

3. Seller reviews signed SPA and notarized it with the appropriate Russian government authority. At the seller's expense.
卖方审查已签署的SPA，并在适当的俄罗斯政府机构进行公证。费用由卖方承担。

4. Buyer’s bank issues RWA through MT199 or MT799 within 5 banking days after receiving registered, legalized and notarized SPA.Upon confirmation of buyer’s POF/RWA, Seller issues Partial POP Documents to buyer as listed below (PPOP):
买方银行在收到注册、合法和公证的SPA后5个银行工作日内通过MT199或MT799发行RWA。在确认买方的POF/RWA后，卖方向买方签发以下所列的部分POP文件（PPOP）：
--- Legalized Contract.
---合法合同。
--- Commercial Invoice.
---商业发票。
--- Product passport. 
---产品护照。
--- Seller’s Guarantee Letter to supply. 
---卖方提供的担保函。
--- Seller’s company registration certificate.
---卖方的公司注册证书。

5. Buyer’s bank (a Top-50 bank in the world) issues bank instrument of SBLC MT760 covering the first value of month shipment to Seller’s nominated fiduciary bank coordinates according to format and Verbiage acceptable to the Seller’s bank within five (5) banking days.Seller’s bank issues 2% PB to buyer’s bank.After which Loading and shipment of the product commence. 
买方银行（世界排名前50位的银行）在五（5）个银行工作日内，按照卖方银行可接受的格式和措辞，向卖方指定的受托银行坐标签发SBLC MT760的银行票据，涵盖每月装运的第一笔金额。卖方银行向买方银行发放2%的PB。之后开始装载和装运产品。

NOTED: If the buyer fails to issue the agreed SBLC MT Within 5 working days,buyer shall make 2-5% cash deposit of the month total value shipment via TT wire transfer, to seller’s fiduciary bank account.Being product allocation commitment guarantee,to enable seller charter vessel and commence shipment. This payment will be deducted from the total cost when making the final payment at the discharge port. 
注：如果买方未能在5个工作日内签发约定的备用信用证MT，买方应通过电汇将当月总价值的2-5%现金存入卖方的信托银行账户。作为产品分配承诺保证，使卖方能够租船并开始装运。当在卸货港进行最后付款时，这笔款项将从总成本中扣除。

6. Upon Seller’s bank receipt of Buyer’s SBLC MT760 within 5 working days. shall issue 2% PB to the buyer’s bank with full POP documents in the Buyer’s company name and also via email to Buyer. The following POP Documents are as follows: 
卖方银行在5个工作日内收到买方的备用信用证MT760后。应以买方公司的名义向买方银行出具2%的PB，并通过电子邮件向买方提供完整的POP文件。以下POP文件如下：
--- Seller’s Export License. 
---卖方的出口许可证。
--- Product Certificate of Origin. 
---产品原产地证书。
--- Bill of Lading/AWB. 
---提单/AWB。
--- Full Set of Shipping Documents. 
---全套装运单据。
--- Charter Party Agreement. 
---租船合同。
--- Product shipment packing list. 
---产品装运装箱单。
--- Change of Title Ownership Certificate. 
---产权证书变更。
--- SGS Quantity/quality Report. 
---SGS数量/质量报告。
--- Stock Video/photos. 
---库存视频/照片。
7. Buyer or representatives are allowed to visit the seller facility (At buyer’s expense) for inspection and witness the loading of the product after issuing of the agreed payment instrument. Seller issues official letter of invitation to buyer/representatives. 
在签发约定的付款凭证后，允许买方或代表参观卖方设施（由买方承担费用）进行检查，并见证产品的装载。卖方向买方/代表发出正式邀请函。

8. After successful SGS or Equivalent Inspection at the discharge (At buyer’s expense) Buyer’s bank releases full payment of the Goods to the seller’s bank via MT103/TT Wire transfer in US dollars. And Seller hands over the product transfer title ownership certificate to the Buyer.
在卸货时成功通过SGS或同等检验后（由买方承担费用），买方银行通过MT103/TT电汇以美元向卖方银行全额支付货物款项。卖方将产品转让所有权证书移交给买方。

9. Seller pays commission into the respective bank accounts of all the Intermediaries involved in the transaction as per NCNDA/ IMFPA. And subsequent shipment follows accordingly as stipulated in the agreed contract. 
卖方根据NCNDA/IMFPA向参与交易的所有中介机构的各自银行账户支付佣金。随后的装运按照约定合同的规定进行。

IF ACCEPTABLE LET THE BUYER ISSUE THEIR OFFICIAL ICPO ADDRESS TO MR. OLEG KRASOVINSERTING THE AGREED PROCEDURE THEREIN. 
如果可以接受，让买方向OLEG krasov先生发布他们的官方ICPO地址，并在其中插入商定的程序。

NOTE:
注意：
1.The ICPO must be in Buyer’s Company Letterhead with Authorized Signatory and Stamp. 
ICPO必须采用买方公司的信头，并有授权签字人和印章。

2. It is Mandatory that the Document carries the Buyer’s Bank Details including Bank Officer contact information. 
文件必须包含买方的银行详细信息，包括银行职员的联系信息。

3. The Names and Positions of the Company Representative Signing the ICPO must be clearly indicated. Otherwise, the document has No Legal Value; the Documents must be Fresh (Recent Date – the Most 1-3 Days Old Max) 
签署ICPO的公司代表的姓名和职位必须清楚标明。否则，该文件没有法律价值；文件必须是最新的（最近日期-最长1-3天）

Looking forward to your timely Response. 
期待您的及时回复。
Best Regards
顺致敬意


